
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 750 af 17. september 2020 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Jeanette Rose Hansen 
  

7. oktober 2020 
J.nr. 2020 - 8016 

 

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 750 

Offentligt
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Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, hvad udviklingen har været i salg af is fra 2001 og frem til i 

dag? 

 

Svar 

Der henvises til svar på SAU alm. del spm. 749 (2019/20). 
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